
Forum Stad 
Dinsdag 7 februari 2023

Agendapunt 14: Vragen uur

Betreft: Straatverlichting

De afgelopen jaren maar ook de komende jaren is en wordt er veel geïnvesteerd in onze 
straatverlichting. De oude kabels worden vervangen en er zijn nieuwe zelfstandige OV 
installatiekasten aangeschaft en geplaatst waardoor wij als gemeente gemakkelijker konden inspelen 
bij calamiteiten.

De afgelopen weken, maanden krijgen wij weer meer meldingen over niet werkende straatverlichting 
vanuit de inwoners en de buurtpreventieteams. Ook blijkt dat meldingen  niet altijd binnen het 
termijn van 10 werkdagen ( wat overigens in de winter periode veel te lang is ) niet zijn afgehandeld.

Wij hebben hier de volgende vragen over:

1. Is bovenstaande bekend bij het college,
2. Zijn er oorzaken aan te wijzen waardoor dit momenteel weer gebeurt,
3. Was het niet zo dat door de OV kasten aan te schaffen op wijkniveau wij niet meer 

afhankelijk zouden zijn van Stedin en wij zelf aan de hand van de piketdienst storingen 
versneld konden gaan oplossen waardoor wijken niet meer 3 tot 4 dagen of langer in het 
donker staan? 

4. Klopt het dat de verwerking van de meldingen momenteel niet binnen  de 10 werkdagen 
kunnen worden opgelost.

PvdA gemeenteraadsfractie
Erik van der Veer  


